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Zápis č. 4/2017 
 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
v pondělí 24.7.2017 v zasedací místnosti budovy A Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí. 

 
Přítomni: 14 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Mottl (dostavil se 
v 17:07 h), Šlaj, Žid 
Omluveni: 6 – Drahorád, Jasník, Langr, Šeda, Zakouřilová, Žižková 
Neomluven: 1 - Lerch 

(prezenční listina je součástí zápisu) 

ZASEDÁNÍ 
 

zastupitelstva města zahájil starosta města pan František Kinský v 17:02 hodin, pozdravil 
všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva 
města a zasedání je tedy usnášeníschopné. Zasedání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání 
bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi: 
František Kinský  - starosta 
RNDr. Tomáš Kytlík  - místostarosta 
MUDr. Milan Musil  - radní 

Pro: 12 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Mlatečková, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Musil 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno. 

 

Zapisovatelkou byla jmenována paní Bc. Kristýna Predecká. 

Pro: 13 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Zapisovatelka byla jmenována. 
 

Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Jiří Bartoš  - předseda 
Paní Iva Jelínková  - člen 
Pan Václav Krejsa  - člen 

Pro: 13 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrhová komise byla jmenována. 
 

Ověřovateli zápisu byli jmenováni: 
Ing. Lenka Forchová 
Bc. Jan Šlaj 

Pro: 13 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Ověřovatelé zápisu byli jmenováni.  

 

p. Kinský: Důvodem pro konání dnešního mimořádného zastupitelstva města je, že 
Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy zrušilo dotační program „Podpora materiálně 
technické základny sportu“. Tento program byl obnoven, vypsán znovu a proto je nutné 
opětovně schválit podání žádosti na podporu rekonstrukce a modernizace atletického stadionu 
v Kostelci nad Orlicí. 

Zápis z předchozího zasedání byl ověřen a nebyly proti němu podány námitky. Upozorňuji 
přítomné, že dle jednacího řádu je ze zasedání pořizován zvukový záznam, který slouží pro 
vyhotovení zápisu a následně je umístěn spolu se zápisem na stránkách města. Současně si 
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dovolím upozornit a prosím každého, kdo si žádá, aby jeho vystoupení bylo doslovně zapsáno, 
ať tuto připomínku vysloví předem, protože jinak bude jeho vystoupení v zápisu zkráceno na 
podstatné.  
 

V 17:07 hodin se dostavil Ing. Mottl 

 

Návrh programu zasedání: 

1. Dotace na rekonstrukci a modernizaci atletického stadionu v Kostelci nad Orlicí 
2. Změna rozpočtu na rok 2017 – rozpočtové opatření č. 12 

Pro: 14 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Mottl, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Program byl schválen 
 

 

1. Dotace na rekonstrukci a modernizaci atletického stadionu v Kostelci nad Orlicí 

(předkládá Ing. Radek Zima, vedoucí SMM) 

Audio záznam: od 6:51min. do 11:18 min. 

Ing. Zima: Domnívám se, že všechno k tomuto projektu bylo již řečeno, daná dotace byla 
zrušena a vypsána znovu a proto je třeba znovu schválit podání žádosti. 
 
p.Kinský: V současné době probíhá práce na zateplení budovy, dnes byl na jednání rady 
města schválen zhotovitel vnitřní přestavby budovy na stadionu. Čekáme také na vypracování 
projektu přeložky elektrických kabelů a optických kabelů, abychom mohli zahájit práce s tím, 
že budou přeloženy na místo, které bude pro to určeno. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 

 
ZM schvaluje zpracování a předložení žádosti o dotaci v rámci vyhlášené výzvy Ministerstva 
školství, mládeže a tělovýchovy - Programu 133 530 Podpora materiálně technické základny 
sportu, podprogram 133D 531 Podpora materiálně technické základny sportu - ÚSC, SK a TJ. 

Pro: 14 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Mottl, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
ZM souhlasí se zajištěním vlastních finančních prostředků na dofinancování akce. 

Pro: 14 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Mottl, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
2. Změna rozpočtu na rok 2017 – rozpočtové opatření č. 12 

(předkládá Ing. Věra Zralá, vedoucí EO) 

Audio záznam: od 11:23 min. do 14:32 min. 

Ing. Zralá: V rámci rozpočtového opatření č. 12 byly na straně příjmů převedeny prostředky z 
účtu hospodářské činnosti do hlavní činnosti ve výši 7 000 000 Kč za účelem financování 
investičních stavebních úprav v domě s pečovatelskou službou. O 550 000 Kč byl snížen 
závazný ukazatel Rekonstrukce v Domě dětí a mládeže ve prospěch závazného ukazatele 
Rekultivace vodní nádrže (Kozodry). Dále byl o 1 500 000 Kč snížen závazný ukazatel 
Softbalový areál - úpravy areálu ve prospěch rekonstrukce „Chlaďařské tělocvičny“. Do 
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rozpočtu byly prostřednictvím financování zapojeny nevyčerpané prostředky z minulých let ve 
výši 514 000 Kč na navýšení závazného ukazatele Výměna oken a dveří - Obchodní 
akademie. Saldo rozpočtu se zvyšuje o 514 000 Kč. 
 
p. Kinský: Vypadá to, že cena oken se zvýšila o 514 000 Kč, ale není tomu tak, pouze 
plánované období výměny oken tří let se zkrátilo na dva roky. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 

 
ZM schvaluje změnu rozpočtu na rok 2017 - rozpočtové opatření č. 12. 

Pro: 14 – Alt, Bartoš, Forchová, Jelínková, Kameník, Kinský, Kotásek, Krejsa, Kytlík, Musil, Mlatečková, Mottl, Šlaj, Žid 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

Na zasedání zastupitelstva města, které se konalo dne 26.6.2017 určil předsedající podle 
jednacího řádu, čl. XII, bodu 2. členy návrhové komise a ověřovatele zápisu následujícího 
zasedání zastupitelstva města, které se koná dne 25.9.2017. 
 
Do návrhové komise byli navrženi:   pan Vilém Drahorád jako předseda 
      Ing. Lenka Forchová jako člen 
      paní Václava Mlatečková jako člen. 
 
Jako ověřovatele zápisu byli navrženi: Ing. Luboš Lerch 
      pan Bedřich Jasník. 
 
 

DISKUSE 

 
 
Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v pondělí 24. července 2017 v 17:18 hodin.  
 
 
 
 
František Kinský  
starosta města  
 
 
Ověřovatelé:  .............................................................. (Ing. Lenka Forchová)  
 
 
 

….......................................................... (Bc. Jan Šlaj)  
 
 
 
Dne 25. července 2017, Kostelec nad Orlicí  
 

 

Zapsala: Bc. Kristýna Predecká 
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USNESENÍ 
č. ZM 4/2017 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 
v pondělí 24. července 2017 v zasedací místnosti budovy A Městského úřadu v 

Kostelci nad Orlicí 
 

 
Zastupitelstvo města 
 
1. schvaluje 

a) zpracování a předložení žádosti o dotaci v rámci vyhlášené výzvy Ministerstva školství, 

mládeže a tělovýchovy - Programu 133 530 Podpora materiálně technické základny sportu, 

podprogram 133D 531 Podpora materiálně technické základny sportu - ÚSC, SK a TJ. 

b) změnu rozpočtu na rok 2017 - rozpočtové opatření č. 12. 

 

2. souhlasí 

a) se zajištěním vlastních finančních prostředků na dofinancování akce. 

 
 
 
 
František Kinský 
Starosta města 
 
 
 
Dne 25. července 2017 Kostelec nad Orlicí 


